



СОЮЗ ОБЩЕСТВЕННЫХ ОБЪЕДИНЕНИЙ
МЕЖДУНАРОДНАЯ ФЕДЕРАЦИЯ РУКОПАШНОГО БОЯ
(МФРБ)/(НСИФ)
ПРЕЗИДИУМ

Россия, 127051, Москва, ул. Петровка д. 26, стр.4, тел./факс: +7(495) 107-91-40, +7(903) 960-59-16
e-mail h2hfight@mail.ru h2hfight@yandex.ru Вебсайт: www.hsif.world



Утверждаю
Председатель ОО «БФРБиСЕ»
Д.Н. Розум

ПОЛОЖЕНИЕ
Об открытом Первенстве Европы 2021 по рукопашному бою
(юноши 14-15 лет, юноши и девушки 16-17 лет)

1. ЦЕЛИ И ЗАДАЧИ

Популяризация рукопашного боя в мире.
Укрепление дружественных связей с атлетами зарубежных стран.

2. ВРЕМЯ И МЕСТО ПРОВЕДЕНИЯ, ПРОГРАММА ЧЕМПИОНАТА

Чемпионат проводится с 19 по 22 февраля 2021 года.

Место проведения: Республика Беларусь, Брест, ул. Ленинградская, 4, Дворец Спорта «Виктория»

Проживание: Республика Беларусь, Брест, пр. Машерова, 15, Гостиница «Брест Интурист». Стоимость проживания с 2-х разовым питанием составляет 45 евро в сутки.

Для спортсменов, представителей, тренеров и рефери проживание в указанной гостинице является обязательным.

Штраф за самостоятельное расселение в других гостиницах составляет 90 евро с человека.

Пятница, 19 февраля

приезд и размещение команд, совещание и семинар судей, комиссия по допуску, аккредитация, взвешивание и медицинский контроль участников во всех весовых категориях:

юноши младшего возраста 14 -15 лет – до 36,39,42,46,50,55,60,65,70,75 и свыше 75 кг;

юноши старшего возраста 16 -17 лет – до 42,46,50,55,60,65,70,75,80 и свыше 80 кг;

девушки старшего возраста 16-17 лет – до 39,42,46,50,55,60,65,70 и свыше 70 кг;

Суббота, 20 февраля

10.00 – 10.30 - торжественное открытие,

10.30 – 20.00 - предварительные и полуфинальные поединки во всех весовых категориях,

Воскресенье, 21 февраля

12.00 - 17.00 финальные поединки, награждение, закрытие соревнований,

Понедельник, 22 февраля

Пресс-конференция. Отъезд команд.

3. ОРГАНИЗАЦИЯ И ПРОВЕДЕНИЕ ЧЕМПИОНАТА

Организацию и проведение чемпионата осуществляет:

- Союз общественных объединений «Международная федерация рукопашного боя»;
- Общественное объединение «Белорусская федерация рукопашного боя и смешанных единоборств»;
- Министерство спорта Республики Беларусь.

Непосредственное проведение соревнований возлагается на ОО «БФРБиСЕ».

4. УЧАСТНИКИ

К участию в соревновании допускаются юноши и девушки 14-15 и 16-17 лет. Возраст спортсменов определяется на все дни соревнований.

Состав команды: представитель -1, тренер – 2, судья – 4, спортсмены – 30, по одному спортсмену от страны в каждой весовой категории.

Допускаются два спортсмена в каждой весовой категории от принимающей страны (Беларусь).

5. УСЛОВИЯ ПРОВЕДЕНИЯ, ПРИЕМА И ФИНАНСИРОВАНИЯ

Чемпионат проводится по правилам Международной федерации рукопашного боя с изменениями 2020 года www.hsif.world. Система проведения «олимпийская», третьих мест два.

Расходы по проезду, проживанию и питанию за счет средств командующих организаций. Стартовый взнос 30 Евро за каждого спортсмена в каждой дисциплине.

6. НАГРАЖДЕНИЕ

Чемпионы в каждой дисциплине и весовой категории награждаются медалями и дипломами 1 степени, ценными призами; призеры – медалями и дипломами соответствующих степеней.

7. ВЫЗОВ, ЗАЯВКА, КОНТАКТЫ

Настоящее Положение является официальным вызовом на Чемпионат.

Заявка об участии, с указанием количества спортсменов, представителей, тренеров, рефери передается в Организационный комитет Чемпионата Европы до 10 февраля 2021 года. Email: bfrbmma@mail.ru h2hfight@mail.ru h2hfight@yandex.ru

Для получения визовой поддержки, а также организации встречи делегаций и вопросов общего характера обращаться в ОО «БФРБиСЕ»:

Исполнительный директор: Корольков Максим +375293748201;

Олег Миляков +375(29)524-06-34 (Английский)

Email: bfrbmma@mail.ru

Без предварительной заявки спортсмены к соревнованиям не допускаются.

Делегации, прибывшие согласно вызову, обязаны представить в мандатную комиссию через своего представителя заявку, документы, удостоверяющие личности членов спортивных делегаций, оригиналы договоров о страховании от несчастных случаев, жизни и здоровья участников соревнований, государственный флаг и гимн (на диске или карте памяти).

Президент HSIF



С.А. Астахов



HAND-TO-HAND FIGHTING SPORT INTERNATIONAL FEDERATION

The union of public associations

(H S I F)

PRESIDIUM

26, bld.4, Petrovka str., Moscow, 127051, RUSSIA tel/fax: +7(495)107-91-40, +7(903)960-59-16;

e-mail: h2hfight@mail.ru h2hfight@vandex.ru

website: www.hsif.world



«Approved»

The head of «Belarus hand-to-hand and mma federation»

D. Rozum

GOVERNING PROVISIONS

**For the 2021 Open European Championship in Hand-to-Hand Fighting,
(Young athletes: boy 14-15, 16-17 years, girl 16-17 years).**

1. MISSION AND GOAL

Promotion of Hand-to-Hand Fighting Sport in Europe and worldwide.
Strengthening friendship within the World Sports Community.

2. TIME, PLACE, PROGRAM

Time: 19-22 February, 2021

Venues: Sports Palace «Victoria», st Leningradskaya, 4, Brest Town, Republic of Belarus

Accommodation: «Brest Intourist» Hotel, av Masherova, 15, Brest Town, Republic of Belarus

The cost of accommodation with 2 meals a day is 45 euros per day.

For athletes, representatives, coaches and referees, accommodation in the indicated hotel is compulsory.

The fine for self-accommodation in other hotels is 90 euros per person.

PROGRAM:

Friday, 19 February:

Arrival of Teams, hotel check-ins; registration, referee meeting and seminar.

Accreditation, weighing and medical check in the following weight categories:

teenagers 14-15 (kg) up to 36, 39, 42, 46, 50, 55, 60, 65, 70, 75, heavier 75 кг;

teenagers 16-17 (kg) up to 42, 46, 50, 55, 60, 65, 70, 75, 80, heavier 80 кг;

girls teenagers 16-17 (kg) up to 39, 42, 46, 50, 55, 60, 65, 70, heavier 70кг.

Saturday, 20 February:

10.00 – 10.30 Gala opening;

10.30 – 20.00 Start up and Semi-final fights in the all weight categories.

Sunday, 21 February:

12.00 – 17.00 Final fights, award ceremony, championship closing ceremony.

Monday, 22 February:

Press conference. Departures.

3. ORGANIZATION AND RUNNING

Organization in charge:

- The union of public associations «Hand-to-Hand Fighting Sport International Federation»;
- The public association «Belarus hand-to-hand and mma federation»;
- Sport ministry of the Belarus Republic.

The body immediately in charge of the Championship is “Belarus hand-to-hand and mma federation”.

4. ELIDGIBLE ATHLETES

Eligible athletes to participate in the Championship: boys' teenage groups 14-15 and 16-17 years, girls teenagers 16-17 years, representing the official organizations-members of HSIF.

A Team shall consist of: 1 Representative, 2 Coaches, 30 Athletes - one athlete for each weight category for every National Team. The host country (Belarus) is allowed to participate in the European Championship with second team.

5. GOVERNING RULES, HOSTING, COST COVERAGE

Competition Rules:

The Championship shall be run in accordance with The Rules for International Competitions as approved by the Hand-to-Hand Fighting Sport International Federation (HSIF) www.hsif.world version 2020. Olympic Drop out System shall apply. There shall be two "Third Place" awards.

Teams are to cover travel, accommodation and meal costs from their own arrangements. Application payment is 30 Euro from each athlete, in each Discipline.

6. AWARDS

Champions in each weight class shall be awarded Medals and 1st Degree Diplomas, valuable prizes; winners of all other places shall be awarded medals and diplomas of respective degrees. Coaches of the Champions are awarded Diplomas.

7. INVITATION, APPLICATION, CONTACTS

This Guiding Provisions document shall serve as the Official Invitation to the Championship.

Applications to participate stating number of athletes, representatives, coaches and referees for each team should be sent to the Organizers Committee in advance of the Event and should reach the Committee no later than 10 February 2021.

E-mail: bfrbmma@mail.ru h2hfight@mail.ru h2hfight@yandex.ru

Contact details to request visa support and arrange meeting on arrival:

Mr. Maxim Korolkov,

Cell Phone: +375(29)374-82-01

Mr. Oleg Milyakov

Cell Phone: +375(29)524-06-34

E-mail: bfrbmma@mail.ru

Athletes shall not be accepted for competition without prior application.

Delegations arriving by Invitation shall submit the following documents to the Acceptance Commission via their Representative:

Identification Documents for the Athletes, Originals of their Accident, Life and Health Insurance Policies, State Flag of their Country and the sound track of the National Anthem (CD).

President of HSIF

S.A. Astakhov